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Od września 2013 
r. w Przedszko-
lu Publicznym 

Na Akacjowym Wzgórzu” 
w Łagiewnikach rozpo-
częło się wdrażanie inno-
wacyjnego programu wy-
chowania przedszkolnego 
„Jutro idę do szkoły - pro-
gram edukacji przedszkol-
nej”

Realizowany jest on przez 
Instytut Organizacji Przed-
siębiorstw i Technik Infor-
macyjnych „InBIT” Sp. z o.o.  

w Partnerstwie z Firmą Sła-
womir Anioł FadoS, w ra-
mach Działania 3.3.4 Progra-
mu Operacyjnego Kapitał 
Ludzki. W przedsięwzięciu 
bierze udział 78 dzieci 5-6 
letnich z naszego przedszko-
la. Wszystkie przedszkolaki 
otrzymały bezpłatnie zestawy 
zeszytów ćwiczeń z karta-
mi pracy oraz t-shirty z logo 
projektu, a rodzicie przed-
szkolaków – informatory 
o projekcie. Nauczyciele wzięli 
udział w 40-godzinnych szko-
leniach w zakresie obsługi 
tablicy multimedialnej oraz 

zostali wyposażeni w pakiety 
materiałów dydaktycznych. 
Placówki otrzymały zestawy 
multimedialne (tablica multi-
medialna, laptop, wizualizer), 
z których nauczyciele korzy-
stają, prowadząc zajęcia. 

Praca z tablicą multimedial-
ną daje dzieciom ogromną 
satysfakcję i radość z wykony-
wanych zadań. Dzieci podej-
mują działania spontanicznie, 
swobodnie. Korzystanie z no-
woczesnego sprzętu nie spra-
wia im żadnych trudności, 
a wręcz przeciwnie, urozmaica 
i wzbogaca wachlarz metod 

pracy z dziećmi. 
Nowy rok szkolny rozpoczął 

się również nowymi wyzwa-
niami dla Grupy Turystycznej. 
Dzieci zwiedziły już zamek 
w Kamieńcu Ząbkowickim 
oraz wzięły udział w pieszej 
wycieczce ścieżką dydaktycz-
no-przyrodniczą Lasocin-Ka-
mionki. Przed nimi jeszcze 
październikowa wycieczka 
do Świdnicy – Kościół Po-
koju, Katedra i Kamieniczki 
w Rynku. Nowi turyści wezmą 
udział w honorowym pasowa-
niu i otrzymają plakietki z lo-
giem Grupy Turystycznej.

90 URODZINY KARDYNAŁA 
HENRYKA GULBINOWICZA

Jego Eminencja Arcybiskup Senior 
Kardynał Henryk Gulbinowicz 
w październiku obchodzi 90 Uro-

dziny. Urodził się 17 października 1923 
roku w Szukiszkach (Archidiecezja Wi-
leńska), na kapłana wyświęcony został 18 
czerwca 1950 r. w Białymstoku, Admini-
stratorem Apostolskim w Białymstoku 
mianowany został 12 stycznia 1970 r., 
konsekrowany 8 lutego 1970 r. 15 grudnia 
1975 r., mianowany na Arcybiskupa Me-
tropolitę Wrocławskiego. Ingres do Kate-
dry Wrocławskiej otrzymał 2 lutego 1976 
r., kreowany kardynałem 25 maja 1985 
roku. 

Osoba Kardynała Gulbinowicza jest nam łagiewni-
czanom wyjątkowo dobrze znana i przez nas   sza-
nowana. W Łagiewnikach gościł kilka razy. Wielu 
z naszych mieszkańców było bierzmowanych przez 
szanownego Jubilata. Sam osobiście uczestniczyłem 
w spotkaniach z Jego Eminencją. W naszych domach 
zapewne znajduje się wiele pamiątek przechowy-
wanych na zdjęciach i taśmach VHS z uroczystości 
z udziałem księdza Kardynała.  Pogodny, szczery, 
komunikatywny, urodzony gawędziarz, zrozumiały 
dla swoich rozmówców taki jest nasz Jubilat. Z okazji 
Urodzin… 

Pogody ducha, dużo zdrowia, radości z owoców 
swojej wieloletniej posługi kapłańskiej życzy Waszej 
Eminencji z okazji dziewięćdziesiątych urodzin wójt 
gminy Łagiewniki wraz z mieszkańcami.  

  
tszot

I N F O R M A C J A
Na wniosek Wójta, Rada Gmi-

ny Łagiewniki przedłużyła obo-
wiązujące ceny na wodę i ścieki 
na możliwie najdłuższy okres tj. 
na 1,5 roku. Jest jeden z efektów 
przekształcenia Zakładu Usług 
Komunalnych z zakładu budże-
towego w Spółkę z o. o. ze 100% 
udziałem Gminy.

JUBILEUSZ

OGŁOSZENIE

Jutro idę do szkoły

Wiele się zmieni
 Gminna Biblioteka Publiczna w Łagiewnikach przekształci się  w nowoczesne centrum 

dostępu do Kultury, Animacji, Wiedzy, Informacji, Edukacji, w którym będzie spotykać się 
z Państwem na KAWIE.

A wszystko za sprawą Programu Wieloletniego Kultura+,  Priorytet „BIBLIOTEKA+ INFRA-
STRUKTURA BIBLIOTEK” Ministra Kultury i Dziedzictwa Narodowego na lata 2011-2015, 
realizowanym przez Instytut Książki, do którego aplikowali pracownicy GOKBiS, a  wniosek 
został zaakceptowany.

Celem Priorytetu „Biblioteka+ Infrastruktura Bibliotek”  jest wzmocnienie potencjału i roli 
gminnych bibliotek publicznych oraz bibliotek publicznych, wchodzących w skład innych insty-
tucji kultury, dla których organizatorem założycielskim jest gmina.

Zakończenie inwestycji przewidywane jest na jesień 2015 r.,  i wiąże się nie tylko ze zmianą  

dotychczasowego wyglądu i funkcji GBP, ale również zakłada rozszerzenie oferty na rzecz miesz-
kańców. Zostaną poprawione warunki bytowe biblioteki i świetlicy wiejskiej. Projekt zakłada 
likwidację wszelkich barier dla osób niepełnosprawnych i rodziców z wózkami dziecięcymi, a 
także poprawę bezpieczeństwa obiektu i użytkowników poprzez monitoring i montaż innych 
zabezpieczeń.

Całkowity przewidywalny koszt realizacji zadania wynosi: 582.926,00 zł, z czego wkład własny  
w wysokości: 162.758,00 zł.

W związku z  jubileuszem 65-lecia Gminnej Biblioteki Publicznej w Łagiewnikach, który 
będziemy obchodzić  już wkrótce -  19.12.2013 r.,  remont i doposażenie będzie doskonałym  
prezentem urodzinowym dla biblioteki, a tym samym dla użytkowników, mieszkańców gminy 
Łagiewniki. 

Już dziś uprzejmie informujemy, iż w trakcie realizacji projektu będą pewne utrudnienia w 
korzystaniu z biblioteki, sali głównej oraz świetlicy. 

Liczymy na Państwa wyrozumiałość.
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GleBA - doBrem niezAstąpionym
W dniach 08 – 

09.X.2013 
roku od-

była się wycieczka 
edukacyjna uczniów 
Gimnazjum im. Pia-
stów Śląskich w Łagiew-
nikach do Centrum 
Edukacji Ekologicznej 
i Krajoznawstwa „Sala-
mandra” w Myśliborzu.

W wyjeździe tym zorgani-
zowanym przez nauczyciela 
geografii – p.Marię Lenarczyk 
i nauczyciela biologii – p.Kry-
stynę Lachowicz uczestniczy-
ło 36 uczniów. W pierwszym 
dniu pobytu odbywały się na-
stępujące zajęcia laboratoryjne 

– w pracowni ekologicznej na 
zajęciach pt. ,,Gleba – dobrem 
niezastąpionym” uczniowie 
badali skład gleby i rozróżniali 
różne typy gleby, w pracowni 
chemii – na zajęciach ,,Izolacja 
barwników asymilacyjnych’’ 
przypomnieli sobie i poszerzyli 
wiadomości dotyczące prze-
biegu i roli fotosyntezy, a także 
rozdzielali barwniki występu-
jące w roślinach metodą chro-
matografii bibułowej oraz me-
todą Krausa. Trzecie zajęcia 
typu seminaryjnego dotyczy-
ły określania klasy czystości 
wód na podstawie złowionych 
w pobliskim potoku bezkrę-
gowców. Wieczorem ucznio-
wie miło spędzili czas przy 
wspólnym ognisku. W drugim 

dniu odbyły się zajęcia tere-
nowe na ścieżce przyrodniczej 
w Wąwozie Myśliborskim. 

Uczniowie rozpoznawa-
li gatunki drzew po liściach 
i wyglądzie kory, mierzyli wiek 
drzew, omawiali zasady zacho-
wania się w parku krajobra-
zowym i rezerwacie przyrody, 
a także mieli możliwość obej-
rzenia w naturze gatunków 
objętych ścisłą ochroną, np. 
paproci – języcznika zwyczaj-
nego. Wszystkie zajęcia były 
prowadzone bardzo ciekawie, 
a uczniowie aktywnie w nich 
uczestnicząc poszerzyli swoje 
wiadomości w dziedzinie nauk 
przyrodniczych.

Renata Żygadło

Ła g i e w n i c c y 
c z ł o n k o w i e 
Klubu Seniora 

„Babie Lato” już drugi 
rok z rzędu wypoczywa-
li w Domu Wczasowym 
„CARO” w Krynicy 
Morskiej. Tym razem na 
wczasy w okresie od 22 
IX do 4 X „załapali się” 
nie tylko emeryci, ale 
i osoby czynne zawodo-
wo. Łagiewnicka grupa 
liczyła 36 osób, a prze-
krój wiekowy wczasowi-
czów to 50 - 83 lata. 

W turnusie oprócz naszej 
grupy uczestniczyła licz-
niejsza grupa z Paczkowa 
oraz mała grupka z Dzier-
żoniowa. W sumie turnus 
liczył ok. 100 osób i jechał 
dwoma wygodnymi au-
tokarami. Dojeżdżając do 
ośrodka z okien autobusu 
zaskoczył nas widok ro-
dziny dzików – maciora ze 
stadkiem swoich pociech 
spacerującej po chodniku 

w centrum miasta. Jak się 
później okazało, dziki za-
mieszkują wspólnie z ludź-
mi od bardzo wielu lat, a ich 
widok dziwi tylko nowo 
przybyłych wczasowiczów. 
Są wszędzie tj. na ulicach, 
parkingach, posesjach, 
ogródkach i lasach. O ich 
licznej obecności świadczą 
poryte skwery, pobocza 
dróg, chodników i lasy. Kry-
nica Morska to najmniejsze 
miasto w Polsce liczące ok. 
1300 mieszkańców (w se-
zonie rozrasta się do ok. 80 
tys.) położona jest na Mie-
rzei Wiślanej, na bardzo 
cienkim pasie lądu przebie-
gającym pomiędzy wodami 
Morza Bałtyckiego i Zalewu 
Wiślanego. Atrakcję miasta 
stanowi 26,5-metrowa la-
tarnia morska wybudowa-
na na wydmie o wysokości 
29 m n.p.m. dająca światło 
widoczne z odległości 18,5 
mili morskiej. Plaże Mierzei 
Wiślanej należą do najpięk-
niejszych na całym polskim 
wybrzeżu, ich szerokość do-

chodzi do 50 m. Największą 
atrakcją plaż oprócz moż-
liwości kąpieli morskich 
i słonecznych jest bursztyn 
wyrzucany przy sztormo-
wym wietrze na mierzejowe 
plaże. Wczasowicze zakwa-
terowani zostali w pokojach 
2 i 3-osobowych z łazien-
kami i telewizorami. Wąsa-
ty kucharz karmił nas tak 
dobrze, że każdy przywiózł 
do domu więcej kilogra-
mów. Rodzinną atmosfe-
rę w „CARO” zapewniała 
jego właścicielka p. Wiola 
wraz z sympatyczną ob-
sługą. Nasi wczasowicze 
mogli pobawić się na balu 
przebierańców, przy grillu 
z muzyką oraz innych wie-
czornych atrakcjach. A jak 
się bawi nasze „Babie Lato”, 
trzeba zobaczyć na żywo – 
brawo nasze Panie i Pano-
wie. Zorganizowane były 
wycieczki na grzybobra-
nie, do Malborka, Gdańska 
i Fromborka oraz na rybkę 
do sąsiedniej miejscowo-
ści Piaski. Miasteczko było 

już wyludnione, a więk-
szość smażalni ryb i skle-
pów pozamykana. Pomimo 
kończącego się sezonu nie 
było problemów z degusta-
cją zupy rybnej, smażonej 
rybki czy bardzo drogiej 
kawy i piwka. Nasi wcza-
sowicze korzystali z licz-
nych wyprzedaży pamiątek 
po bardzo atrakcyjnych 

cenach. Przed wyjazdem 
można było zaopatrzyć się 
w wędzone ryby, aby po-
częstować naszych bliskich. 
Kończąc chciałbym podzię-
kować Panu kierowcy za 
to, że zawiózł nas swoim 
autokarem spod „Biedron-
ki” do Krynicy i po prawie 
2 tygodniach przywiózł 
bezpiecznie do domu. Pani 

Wioli Wasiak wraz z per-
sonelem Ośrodka dzięku-
jemy za wszystko: świet-
ną organizację, uśmiech, 
ciepło i pyszne jedzonko, 
a naszej Eli Kuczyńskiej za 
zorganizowanie tych wcza-
sów i matczyną opiekę nad 
współuczestnikami.

tszot

BaBie Lato W krynicy
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Każde dziec-
ko rozpoczy-
nając naukę 

w pierwszej klasie szko-
ły podstawowej z wielką 
niecierpliwością czeka 
na moment, gdy zosta-
nie pasowane na  pełno-
prawnego ucznia. 

Tą uroczystą chwilę po-
przedzają przygotowania 
- uczniowie poznają swoją 
szkołę, kolegów, swoje pra-
wa , ale również obowiązki.  
Wspólnie z wychowawcą 
przygotowują również całą 
uroczystość. Tego dnia zda-
ją swój pierwszy szkolny 
egzamin przed dyrektorem 
szkoły, nauczycielami i ro-
dzicami. W tym roku szkol-
nym uroczystość Pasowania 
na ucznia Szkoły Podstawo-
wej im. Jana Pawła II  w Ła-
giewnikach  odbyła się 17 
października 2013 r.  

Nadszedł  moment roz-
poczęcia. Dzieci zaprezen-
towały swoje umiejętności 
wokalno – recytatorskie.  

 Po zakończonej części 
artystycznej koleżanki z VI  
klasy zwróciły się do pani 
dyrektor o przyjęcie tej gru-
py dzieci do grona społecz-
ności szkolnej. 

W niezwykle podniosłej 
atmosferze, przed pocztem 
sztandarowym pierwszacy 
ślubowali być dobrymi Po-
lakami, godnie reprezen-
tować swoją szkołę, swym 
zachowaniem i nauką 
sprawiać radość rodzicom 
i nauczycielom. Po złożeniu 
ślubowania pani dyrektor 
dokonała symbolicznego 
pasowania na ucznia. „Pa-
suję Cię na ucznia” - mówi-
ła pani dyrektor, dotykając 
ołówkiem – jak czarodziej-
ską różdżką ramion swoich 
podopiecznych. Uczniowie 

przygotowali  także ślubo-
wanie dla swoich rodziców. 
Rodzice przyrzekali, że 
będą wspierać swoje dzieci 
w nauce, słuchać o czym 
mówią, rozmawiać z nimi, 
przytulać je. 

Następnie koleżanki 
z VI klasy życzyły sukce-
sów w nauce i zapewniały 
o pomocy i opiece w szkole 
i poza nią. Uczniowie otrzy-
mali dyplomy oraz upo-
minki od Rady Rodziców 
oraz od Banku Spółdziel-
czego w Kobierzycach. 

 Do życzeń dołączyli się 
zaproszeni goście. Również 
rodzice pamiętali o świę-
cie dzieci. Przybyli w licz-
nym gronie, zorganizowali 
„słodkie” przyjęcie.

Ten dzień na długo zo-
stanie pierwszakom w pa-
mięci.

jk

W dniu 25 
w r z e ś n i a 
2013 roku 

w Gminnym Ośrodku 
Kultury w Łagiewnikach 
miało miejsce uroczyste 
zakończenie inwesty-
cji związanej z budową 
infrastruktury telein-
formatycznej w ramach 
projektu „Zwalczanie 
wykluczenia cyfrowego 
w Gminie Łagiewniki”, 
współfinansowanego ze 
środków Europejskiego 
Funduszu Rozwoju Re-
gionalnego w ramach 
Programu Operacyjne-
go Innowacyjna Gospo-
darka.

Na spotkaniu obecni 
byli beneficjenci projektu 
i zaproszeni goście, w tym 
dyrektor firmy Motoro-
la na Europę Środkowo-
-Wschodnią pani Elwira 
Koszewska oraz przedsta-
wiciele firmy realizującej 
inwestycję Sprint S.A. Po 
krótkim przywitaniu zapro-
szonych gości, wójt Gminy 
Łagiewniki Janusz Szpot 
przedstawił główne zało-
żenia realizowanego przez 
gminę projektu, następnie 
pani dyrektor Elwira Ko-
szewska przedstawiła pre-
zentację multimedialną, 
na której zaprezentowała 

zgromadzonym uczestni-
kom spotkania możliwości 
techniczne wybudowanej 
w gminie infrastruktury na 
tle tożsamych przedsięwzięć 
w innych krajach, w tym 
Francji, Litwy, Chorwacji. 
Po tej prezentacji przedsta-
wiciele firmy SPRINT S.A. 
zaprezentowali i omówili 
poszczególne etapy budo-
wy naszej infrastruktury, 
wskazując, że w ramach za-
kończonej inwestycji Gmi-
na Łagiewniki udostępniła 
128 Beneficjentom projektu 
darmowy sprzęt kompute-
rowy oraz dostęp do szero-
kopasmowej sieci Internet, 
dodatkowo wybudowano 
7 stałych punktów bezpłat-
nego dostępu do Internetu 
(hot spot), które umożli-
wiają wszystkim mieszkań-
com Gminy bezprzewo-
dowy dostęp do Internetu 
w następujących miejsco-
wościach: Łagiewnikach, 
Radzikowie, Słupicach, Sie-
nicach, Sieniawce, Jaźwinie 
oraz Ratajnie. Aby uzyskać 
dostęp do bezpłatnego In-
ternetu należy zgłosić się do 
Urzędu Gminy celem uzy-
skania vouchera, który daje 
możliwość czasowego po-
łączenia użytkownika z In-
ternetem przez całą dobę, 7 
dni w tygodniu. W najbliż-
szym czasie planowane jest 
oznaczenie miejsc stałego 

bezprzewodowego Interne-
tu stosownymi tabliczkami 
informacyjnymi. 

Na zakończenie spotka-
nia Koordynator projektu 
przypomniał beneficjentom 
biorącym udział w spotka-
niu, że Gmina Łagiewniki 
podpisała umowę na serwis 
sprzętu komputerowego, 
która zapewnia wszystkim 
beneficjentom darmowy 
serwis zarówno kompute-
rów jak i Internetu w każ-
dym dniu roboczym.  Do-
datkowo poinformował 
beneficjentów, że w dniu 
14 października 2013 roku 
rozpocznie się cykl szkoleń 
dla beneficjentów z zakre-
su obsługi komputera oraz 
Internetu na bazie zainsta-
lowanego na komputerach 
beneficjentów systemu 
Ubuntu. Szkolenia będą od-
bywały się dla każdej z grup 
w cyklach tygodniowym 
od poniedziałku do soboty. 
Każdy beneficjent zostanie 
osobiście poinformowany, 
do której grupy należy oraz 
od kiedy zaczyna szkolenia. 

Hotspot – punkt dostępu 
do Internetu

Voucher – czyt. Wouczer- 
kartka z kodem dostępu, 
zawierająca dane użytkow-
nika (np. imię, nazwisko)

Łukasz Zieliński

ŚluBoWAnie klAs pierWszych

Wykluczenie cyfroWe

reklama
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z Biznesem zA pAn BrAt

Jak zrobić dziś dobry biznes? Jaka jest recepta 
na sukces? Co decyduje o tym, że utrzymamy 
się na rynku? O tym wszystkim rozmawiamy 

z Piotrem Adamem Tadeusiakiem, który przygodę 
z biznesem rozpoczął 30 lat temu.

Jak to wszystko się zaczęło?

Jestem mieszkańcem Łagiewnik hohoho i jeszcze tro-
chę, ale przygodę z biznesem zacząłem właśnie tu, blisko 
30 lat temu. W 2014 roku minie 30 lat, kiedy rozpocząłem 
pracę na własny rachunek. To było w 1984 roku, po krót-
kim okresie pracy w urzędzie gminy jako inspektor ds. bu-
downictwa. Państwo jeszcze tego nie pamiętacie, ale było 
bardzo trudno o materiały i właśnie to mnie zainspirowało 
– dlaczego ja nie mogę produkować  materiałów, sprzeda-
wać ich i robić na tym pieniędzy i biznesu? Pierwsze moje 
działanie to była produkcja dachówki. Produkowałem tę 
dachówkę na znalezionej maszynie u pobliskiego rolnika 
w stodole. To była maszyna niemiecka, w dobrym stanie. 
I właśnie na tej prostej maszynie rozpocząłem produkcję. 
Mogę się tym pochwalić, bo dachówka wyprodukowana 
ówcześnie do dnia dzisiejszego leży na niektórych dachach. 
Może to świadczyć o tym, że nie była gorszej jakości skoro 
przetrwała 30 lat i... tak to się zaczęło.

Co obecnie pan produkuje?

Obecnie produkuję szeroką gamę, ja nazywam to galan-
terią betonową, a mianowicie kostkę brukową, obrzeża, ga-
lanterię ogrodową i wszelkiego rodzaju kostkę. W ostatnim 
czasie wszedłem w bardzo zdrowy układ biznesowy z dużą 
firmą, PEBK-iem świdnickim, nasza współpraca jest bar-
dzo owocna i konstruktywna i to spowodowało, że mamy 
szerszą bazę do zaoferowania klientowi. Produkcja też, ale 
i usługi. Tworzymy firmę, która wyprodukowany lub na-
byty towar  w PEBK-u wbudowuje w posesję u klientów

Skąd pomysł na  figurki, bo sam widziałem tu dzieła 
sztuki?

One są niejako w części produkowane przeze mnie, 
a w części korzystamy z innego producenta. To są formy, 
które są drogie i sama produkcja jest bardzo żmudna, dla-
tego w części sam produkuję, ale też korzystam z innego 
producenta, stricte figur ogrodowych.

A klient, który przychodzi do pana ze swoim projek-
tem ma szansę na jego realizację?

Powiem jeszcze inaczej – my oferujemy klientowi za 
darmo projekt. Klient oczywiście jeżeli ma swoją koncep-
cję, siadamy, rozmawiamy i jego koncepcję staramy się 

zrealizować lub wzbogacić o własną koncepcję, o własnego 
projektanta i ten projekt wspólny realizujemy u klienta.

Niedawno obok pana zakładu była stara, waląca się 
rudera, były drzewa, chaszcze, a teraz jest to pięknie za-
gospodarowany teren. Jak pan to zrobił?

Uświadomiłem sobie, że lokalizacja mojego zakładu 
jest stosunkowo w dobrym miejscu, przy ruchliwej trasie 
i pomyślałem - dlaczego nie mogę zagospodarować terenu, 
w celu wyeksponowania produkcji i usług mojego zakładu dla 
klientów, którzy setkami czy tysiącami przemieszczają się koło 
niego. Potrzeba rynku, potrzeba wyjścia do klienta z różnorod-
nością materiału, takie mamy dziś czasy. Muszę jeszcze rozbu-
dować zaplecze pracownicze, bo jest ono niewystarczające na 
owe czasy. To jest bolączka – mimo tego, że jest bezrobocie, to 
znaleźć odpowiednich ludzi jest mimo wszystko ciężko.

Jak układają się relacje biznesmena z władzami gmi-
ny? Bo Łagiewniki rzeczywiście zmieniają się w oczach. 
Widać, że coś się tu robi i coś powstaje.

Sytuacja układa się dobrze, ale liczymy na jeszcze lepszą 
współpracę z władzami gminy. Na to liczę.
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